
PRZEWODNICTWO: Manuel António dos SANTOS

Wiceprzewodniczący

19. Skład komisji i delegacji

Przewodniczący otrzymał od grup PPE-DE i PSE wnioski w sprawie następujących nominacji:

— Delegacja do spraw stosunków z państwami Maszreku: Rumiana Jeleva

— Delegacja do spraw stosunków z Półwyspem Koreańskim: Petya Stavreva

— Delegacja do spraw stosunków ze Stanami Zjednoczonymi: Roselyne Lefrançois i Dushana Zdravkova

— Delegacja do spraw stosunków z Izraelem: Nickolay Mladenov

— Delegacja do spraw stosunków z Białorusią: Vladimir Urutchev

— Delegacja do spraw stosunków z państwami Azji Południowo-Wschodniej oraz ze Stowarzyszeniem
Narodów Azji Południowo-Wschodniej (ASEAN): Pierre Pribetich w miejsce Bernarda Poignant

— Delegacja do spraw stosunków z Palestyńską Radą Legislacyjną: Elisabeth Morin nie jest już członkinią
delegacji

Niniejsze nominacje zostaną uznane za ratyfikowane, jeśli począwszy od chwili obecnej do zatwierdzenia
niniejszego protokołu nie zostanie zgłoszone żadne zastrzeżenie.

20. Tura pytań (pytania do Rady)

Parlament rozpatrzył pytania do przedłożenia Radzie (B6-0133/2007).

Pytanie 1 (Manuel Medina Ortega): Pomoc w ratowaniu rozbitków

Manuel Lobo Antunes (urzędujący przewodniczący Rady) udzielił odpowiedzi na pytanie oraz na pytanie
uzupełniające, które skierował Manuel Medina Ortega.

Pytanie 2 (Marie Panayotopoulos-Cassiotou): Świadczenie odpowiednich usług i wysokiej jakości na rzecz
dzieci w państwach członkowskich

Manuel Lobo Antunes udzielił odpowiedzi na pytanie oraz na pytanie uzupełniające, które skierowała Marie
Panayotopoulos-Cassiotou.

Pytanie 3 (Sarah Ludford): Brak porozumienia w sprawie decyzji ramowej w zakresie praw proceduralnych

Manuel Lobo Antunes udzielił odpowiedzi na pytanie oraz na pytanie uzupełniające, które skierowała Sarah
Ludford.

Z powodu nieobecności pytającego pytanie 4 zostało pozostawione bez odpowiedzi.

Pytanie 5 (Bernd Posselt): Wzmocnienie współpracy w obszarze Morza Śródziemnego

Manuel Lobo Antunes udzielił odpowiedzi na pytanie oraz na pytanie uzupełniające, które skierował Bernd
Posselt.

Pytanie 6 nie zostało dopuszczone, ponieważ poruszony temat figuruje już w porządku obrad niniejszej
sesji.

Pytanie 7 (Mairead McGuinness): Import brazylijskiego mięsa wołowego do UE

Pytanie 8 (Liam Aylward): Odrębne porozumienie między UE a Brazylią w zakresie mięsa wołowego

Manuel Lobo Antunes odpowiedział na pytania oraz na pytanie uzupełniające, które skierowała Mairead
McGuinness.

Pytania 9 i 10 nie zostały dopuszczone, ponieważ poruszone tematy figurują już w porządku obrad niniej-
szej sesji.

Pytania 11 do 13 zostały wycofane.
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Pytania 14 do 18 upadły z powodu nieobecności autorów.

Pytanie 19 (Luisa Morgantini): Zwolnienie kurdyjskiego mera za wielojęzyczność usług dla ludności

Manuel Lobo Antunes udzielił odpowiedzi na pytanie oraz na pytania uzupełniające, które skierowali Luisa
Morgantini i Bernd Posselt.

Pytanie 20 (Leopold Józef Rutowicz): Bezpieczeństwo energetyczne dla Unii Europejskiej na najbliższe 20
lat.

Manuel Lobo Antunes udzielił odpowiedzi na pytanie oraz na pytanie uzupełniające, które skierował Leo-
pold Józef Rutowicz.

Pytania 21 do 24 upadły z powodu nieobecności autorów.

Pytanie 25 (Marian Harkin): Protokół negocjowany z Wielką Brytanią w sprawie karty praw podstawowych

Manuel Lobo Antunes udzielił odpowiedzi na pytanie oraz na pytanie uzupełniające, które skierowała
Marian Harkin.

Tura pytań do Rady została zamknięta.

(Posiedzenie zostało zawieszone o godzinie 21:40 i wznowione o 22:00.)

PRZEWODNICTWO: Diana WALLIS

Wiceprzewodnicząca

21. Demokratyczny nadzór w ramach Instrumentu Współpracy na rzecz Roz-
woju (debata)

Oświadczenie Komisji: Demokratyczny nadzór w ramach Instrumentu Współpracy na rzecz Rozwoju

Benita Ferrero-Waldner (członkini Komisji) złożyła oświadczenie

Głos zabrali: Gay Mitchell w imieniu grupy PPE-DE, Margrietus van den Berg w imieniu grupy PSE, Mikel
Irujo Amezaga w imieniu grupy Verts/ALE, Eija-Riitta Korhola, Ana Maria Gomes, Josep Borrell Fontelles i
Benita Ferrero-Waldner.

Projekt rezolucji złożony na podstawie art. 103 ust. 2 Regulaminu na zakończenie debaty:

— Josep Borrell Fontelles, w imieniu komisji DEVE, w sprawie demokratycznej kontroli procesu wdrażania
instrumentu finansowania współpracy na rzecz rozwoju (DCI) (B6-0310/2007).

Debata została zamknięta.

Głosowanie: pkt 6.4 protokołu z dnia 12.07.2007.

22. Katastrofy naturalne (debata)

Oświadczenie Komisji: Katastrofy naturalne

Benita Ferrero-Waldner (członkini Komisji) złożyła oświadczenie.

Głos zabrali: Konstantinos Hatzidakis w imieniu grupy PPE-DE, Linda McAvan w imieniu grupy PSE, Kyria-
cos Triantaphyllides w imieniu grupy GUE/NGL, Georgios Karatzaferis w imieniu grupy IND/DEM, Dimitar
Stoyanov w imieniu grupy ITS, Gerardo Galeote, Stavros Lambrinidis, Dimitrios Papadimoulis, Roberta Alma
Anastase, María Sornosa Martínez, Edite Estrela i Benita Ferrero-Waldner.

Złożone projekty rezolucji, które nie są jeszcze dostępne, zostaną ogłoszone w późniejszym terminie.

Debata została zamknięta.

Głosowanie: najbliższa sesja miesięczna w Strasburgu.
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